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Import van pups  -  15 wekenregel

Voor de invoer van pups uit het buitenland geldt inmiddels de zogenaamde 15 
wekenregel. Destijds gold die in ons land enkel voor import van pups uit Slovakije en 
Hongarije, maar ondertussen is hij uitgebreid naar de ganse EU. 

Bij de 15 wekenregel wordt een aantal vragen gesteld, bijvoorbeeld inzake de socialisatie 
van pups, en zijn er geregeld pleidooien voor versoepelingen, bijvoorbeeld voor 
blindengeleide- of politiehonden. Evenwel geldt de 15 wekenregel uiteraard niet alleen 
voor de import van pups uit het buitenland naar België, maar ook omgekeerd voor de 
uitvoer van pups uit België naar het buitenland. Dat laatste blijkt vooral een probleem te 
zijn voor mensen uit onze buurlanden die bij ons een pup willen kopen. Toch zijn er 
geruchten dat de strenge regelgeving wordt omzeild. 

1. Kloppen de geruchten dat erkende handelaars in honden en katten die de wet willen 
naleven problemen krijgen om nog pups toegeleverd te krijgen terwijl de malafide 
handelaars wel pups toegeleverd krijgen?

2. Naar verluidt zouden vaak pups worden ingevoerd die de facto jonger zijn dan hun 
leeftijd die wordt vermeld op de officiële documenten.

Wordt erop toegezien dat de werkelijke leeftijd van pups die worden aangeleverd 
effectief klopt met hun officiële leeftijd op papier?

3. Hoe wordt erop toegezien dat ook particulieren, die pups verkopen aan buitenlandse 
klanten, de 15 wekenregel stipt naleven?

4. Welke numerieke impact heeft de 15 wekenregel op de omzet van erkende Vlaamse 
handelaars op het vlak van de verkoop aan buitenlandse klanten?

5. Hoeveel overtredingen op de 15 wekenregel werden inmiddels vastgesteld

a) bij erkende handelaars;

b) bij particulieren?
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1. Ik heb deze informatie nog niet gehoord. Het spreekt vanzelf dat indien erkende 
kwekers dergelijke informatie over illegale invoer door zouden geven aan de 
inspectiedienst dierenwelzijn, deze die informatie met veel interesse zal behandelen.

2. De controle van de leeftijd van pups is niet eenvoudig. Het is in elk geval niet correct 
om louter op het voorkomen van de hond af te gaan. De leeftijd kan immers moeilijk 
onomstotelijk vastgesteld worden. Veelal wordt verwezen naar de tandformule, dat 
wil zeggen dat aan de hand van wisseling en slijtage van de tanden een schatting 
van de leeftijd kan gemaakt worden. Uit studies, zelfs met radiografieën van de 
tanden, blijkt evenwel dat in de praktijk de tandformule geen betrouwbare indicator 
is , dat deze varieert van ras tot ras en zelfs binnen de rassen een grote variëteit 
bestaat. Overtredingen worden in de praktijk slechts vastgesteld aan de hand van de 
begeleidende importdocumenten, voor zover die naar waarheid zijn opgesteld. Dit 
verklaart dan ook het kleine aantal dossiers dat door mijn inspectiedienst werd 
opgesteld omwille van invoer van te jonge pups. Ik verwacht niet dat het aantal 
harde vaststellingen van te jonge leeftijden zal kunnen stijgen, precies omwille van 
het ontbreken van betrouwbare parameters. Indien er indicaties zouden zijn dat op 
grote schaal gefraudeerd zou worden met de leeftijd van de ingevoerde pups , wat 
nu niet het geval is, zal ik in overleg met de exporterende landen, met de federale 
diensten bevoegd voor dierengezondheid en met de diergeneeskundige faculteit hier 
voor een wetenschappelijk ondersteund actieplan opstellen.

3+5. Mijn diensten ontvingen nog geen klachten in die zin en konden evenmin 
overtredingen vaststellen precies omwille van de moeilijke bewijslast. Ik wijs erop 
dat deze 15 wekenregel van beginsel een dierengezondheidsmaatregel is en dat 
bijgevolg de federale controlediensten in eerste plaats op de naleving ervan moeten 
toekijken. 

4. Om een vergelijking mogelijk te maken heb ik de cijfers voor heel België opgevraagd 
voor de eerste zes maanden van 2013, 2014 en 2015, het gaat daarbij om 
respectievelijk 2713, 2304 en 818 honden die vanuit het hele land werden 
uitgevoerd door erkende fokkers. Er is dus vooral voor de eerste zes maanden van 
dit jaar een forse daling vast te stellen. 


